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Abstract:

Banks are one of the most important economic sectors, having a dominant role on the
world level. For this, their financial statements were of paramount importance
characterizing a source of reliable information in order to make reasonable decisions.
However, to cope with current economic developments, Algeria has prepared a new
financial accounting system to produce information that represents a sincere and
disclosed financial situation.

Keywords: financial accounting system, bank, financial statements.

Abstract:

Les banques sont 1’'un des secteurs économiques les plus importants, ayant un role
dominant au niveau mondial. Pour cela, leurs états financiers ont eu une importance
primordiale caractérisant une source d’informations fiables afin de prendre des
décisions raisonnables.

Cependant, 1’Algérie, pour faire face aux développements économiques actuels, a
préparé un nouveau systeme comptable financier afin de produire des informations
qui représentent une situation financiere sincére et divulguée.

Mot clés : systeme comptable financier, banque, états financiers.
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